
Sotsiaalminister Tiiu Aro andis 
Võrus nähtule hea hinnangu

Eile käis Võrumaal tut- 
vumisvisiidil sotsiaalmi
nister Tiiu Aro, keda 
saatsid sotsiaalministee
riumi tervishoiuosakon
na juhataja Arvi Vask ja 
sotsiaalse turvalisuse osa
konna juhataja Deiw Ra
humägi.

Minister Aro alustas visiiti 
maavalitsusest, käis Võru 
1. Keskkoolis,kus vestles kooli
lõunate teemal kooli direktori 
Ott Ojaveeri ja  kooli velskri 
Reet Tiksiga. Seejärel külastati 
Võru Järve Kooli. Selle toime
tulekukooli kodused-hubased, 
kuigi kitsukesed ruumid, õpi
laste käsitöö ja õpilaste antud 
väike kontsert jätsid sotsiaal
ministrile sügava mulje, nii et 
hiljem päevast kokkuvõtet tehes 
soovitas ta kõigil, kellel ameti 
pärast asja või ka muidu, käia 
ära Järve koolis, sest „...seal 
näete, kuidas südamega tööd 
tehakse” . Järve kooli juhataja 
Reet Kangro tutvustas minist
rile kooli juurdeehituse kava, 
andis kaasa juurdeehituse pro
jekti ja palus toetust, et juurde
ehitusele 1998. aastaks riigieel
arvest raha saada. „Meie võime 
oodata, aga lapsed ei oota,” sel
gitas ta. Praegu õpib koolis 22 
last, umbes samapalju käib kord 
nädalas tasendusrühmas.

Ennelõunasesse aega mahtus 
veel Rõuge tervisekeskuse kü
lastus. Tervisekeskus on ehita
tud kolme valla — Rõuge, 
Haanja ja Varstu — ühisprojek

tina. Ühte hoonesse mahuvad 
Rõuge maa-ambulatoorium, 
kolme valla hooldekodu ja ap
teek. Minister Aro tutvus nii 
ambulatooriumi ruumide kui ka 
hooldekoduga ega jätnud läbi 
käimata ka keldrikorrusel asu
vaid majandusruume — pesu
maja, sauna ja kööki. Hoone 
poolelioleval II korrusel, kuhu 
peab hooldekodu laienema, rää
giti rahast, sest nimelt raha puu
dumise pärast on see korrus 
välja ehitamata. Rõuge tervise
keskus on nii ruumide kui ka

meditsiinitehnika poolest vaiel
damatult paremas olukorras kui 
teised maa-ambulatooriumid, 
selle eest on vald hoolt kand
nud. Vald on ka selle eest hoo
litsenud, et hooldekodu vanurid 
oleksid hooldatud ööpäev ringi. 
„Siin vallas võiks vanaduspõlve 
veeta,” arvas minister.

Pärastlõunal tegi minister 
ringkäigu Võrumaa Haiglas. 
Haigla kohta ütles Aro, et ta on 
15 aasta jooksul mitmes ametis 
mitu korda seda haiglat külas
tanud ja on arvamisel, et see on

alati hea haigla olnud.
Järgnes kahetunnine kohtu

mine linnapeade, vallavanema
te, volikogu esimeeste, arstide 
ja sotsiaaltöötajatega. Räägiti 
peaasjalikult perearsti-süsteemi 
rakendamist Eestis ja toimetule
kutoetuste maksmise korrast, 
eelkõige aga rahast, mida oma
valitsused vajavad.

Visiidist kokkuvõtet tehes an
dis sotsiaalminister Võrus näh
tule hea hinnangu.
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